
Månadsmöte den 19 september

Ordf. Ragnhild Bergman kunde hälsa ett 90-tal medlemmar välkomna till 
höstens första månadsmöte. Vid mötet presenterades föreningens aktuella 
verksamheter. Flera nya aktiviteter har tillkommit: naturvandringar, 
gåfotboll och grupper för att träna på användning av smarta telefoner mm. 

Vid mötet talade NLT:s chefredaktör Calle Sundblad om ”NLT nu och i 
framtiden”. Bla a noterades att tidningens ansvariga betonar vikten av lokalt
innehåll och lokal förankring. Calle Sundblad besvarade också frågor från 
publiken och nämnde bl.a. att en ny organisation för distribution av NLT är 
på gång. 

Hans-Fredrik Johansson, klubbchef i LFK, informerade om gåfotboll som 
visat sig vara mycket kul och lämpligt för pensionärer. SPF-seniorer kan 
också delta. Åke Nordström berättade om planerna på naturvandringar, den 
första vid Fröfjorden den 2 oktober. Svante Johnsson informerade om 
medlemmarnas möjligheter att träffas i Wennerbergsgården och med stöd av
handledare diskutera problem och möjligheter att använda sina 
telefoner/datorer. 
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